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Geachte Dames en heren.

ln het voorjaar van 2O2O ben ik gestart met een onderzoek naar realisatie van een

zonneweide op mijn huis locatie aan de kuikenvlaas 
- 
. te Milheeze.

Een aantal jaren daarvoor heb ik al eens een plan daartoe ingediend nadat het intensieve

vleeskuiken bedrijf ter plekke gesloopt is.

Na een tijd heb ik mijn pogingen gestaakt omdat de tijd er toen nog niet rijp voor was en

omdat regelgeving voor aanleg toen nog ontbrak.
De gemeénte was destijds overigens wel positief en wilde graag meewerken aan realisatie.

Oaar de gemeente nu actief op zoek is naar geschikte locaties en omdat mijn locatie in het

zoekgebied ligt heb ik besloten om nogmaals een poging te wagen.
OmOát de aaÀleg van een zonneveld gevoelig kan liggen voor mensen in de directe omgeving

heb ik eerst contact opgenomen met mijn buren.
lk heb hen voorgesteld om samen grond in te brengen voor de aanleg van het veld.

Na beraad hebben ze besloten om hier niet op in te gaan .

De mogelijkheid om later nog mee te participeren is altijd nog aanwezig en hun reactie was
positief.

Verder heb ik contact gezocht met meerdere ondernemers uit Milheeze ten einde de

mogelijkheden voor samenwerking te bespreken. (Van Kessel olie,Van Ommeren intracoat)

De noodzaak om te vergroenen wordt door hen breed gedeeld.
We zijn in gesprek over participatie in het park en hoe ze de eventuele deelname in het park

kunnen inbedden in hun eigen groene ambitie voor de komende jaren.

Ook gaan we de mogelijkhèden onderzoeken om samen in te kopen voor aanleg van panelen

op eigen dak.
lk heb meerdere besprekingen gevoerd met de voorzitter van de ondernemers vereniging de

Hr. Joan Van Kessel en ben voornemens een infoavond te organiseren met geïnteresseerde

ondernemers om te kijken hoe we elkaar kunnen versterken.

De inpassing van een zonnepark in het bestaande landschap vindt ik heel belangrijk.

Na de sloop van mijn bedrijf heb ik de beplanting van mijn locatie in takt gelaten.

De natuurwaarden van het perceel zijn al heel hoog.

De vrijgekomen grond waar het bedrijf heeft gestaan is netjes gesaneerd.

De landbouwkundige waarde van de grond is echter niet hoog.
De waterhuishouding van het perceel is slecht.
Dit leid in de zomer tot heel snelle verdroging van de grond en bij regen is het gelijk heel nat.

Het hele perceel is in het verleden meerdere malen bebouwd geweest en later gesaneerd en

ligt nu feitelijk braak.
Om te komen tot een goede inpassing heb ik contact gezocht met de hr. Wim Bosch.

Voorzitter van stichting de groene heerlijckheid '
Aan de voorkant van Èet pérceel,waar geen panelen komen willen we de natuur versterken

met een bloemenweide en picknick plaats.(wegzijde)



De achterkant kan gedeeltelijk geschikt gemaakt worden voor waterberging .

Ook hier geen panelen ivm schaduw van achtergelegen bosje.

uit de contacten met . ,-,, Van Kessel heb ik begrepen dat de op zijn dak gelegen

postcoderoos voor de burgers van Milheeze destijds al ruim overtekend was.

Van Kessel olie wil bij hun tankstation in Miheeze op korte termijn charges plaatsen voor het

laden van elektrische auto's.
Daartoe willen ze hun resterende daken vrij houden voor panelen voor eigen gebruik. We

bekijken met de stichting postcoderoos om een gedeelte van het park beschikbaar te maken

voor uitbreiding voor inwoners van Milheeze

Om te komen tot realisatie van het park heb ik offertes aangevraagd bij Enexis om aan te

sluiten op het naast m'tjn perceel gelegen middenspanning station.
lk had toen het bedrijf er nog stond ook al een aansluiting en de infrastructuur is nog

aanwezig.
De offerte is uitgebracht tegen een zeer interessante prijs.

Verder zijn er geen concurrerende daken in de omgeving die belegd kunnen worden met

panelen.
be mogelijkheid om aan te sluiten op het netwerk voor een redelijke prijs is mede bepalend

voor de rendabiliteit van een zonnepark.

ln de loop van dit jaar ben ik in contact gekomen met het bedrijf Enevos Green Power

Nederland Bv.
Dit bedrijf is al jaren actief in de markt voor groene Energie en het realiseren van

zonneparken.
Dit bedrijf heeft het ambitie niveau dat aansluit bij de eisen die ik persoonlijk, en waar ik van

denk dai ook de hedendaagse maatschappij die stelt om te komen tot een verantwoorde

energietransitie.
Ze sÀappen dat het te simpel is om maar overal panelen te leggen en verder niets te doen aan

maatschappelijke acceptatie en inpassing in het landschap.
Daarom he'b ik besloten om samen met hun op te trekken als volgende stap naar realisatie'

De daadwerkelijke aanvraag voor vergunning en het verkrijgen van subsidie is een kostbare

aangelegenheid en er zal eèn gespecialiseerd bureau worden ingeschakeld om ons hierbij te

laten begeleiden.
Het verkrijgen van een aansluiting op het netwerk is essentieel.
De kosteÁln de tijd die we tot nu hebben geleverd worden door alle betrokkenen zelf
gedragen.
óes tàgroter is de frustratie van allen dat de gemeente nu laat weten dat ze voor onbepaalde

tijd afziet van het plan om te komen tot realisatie van een 5 tal parken '

Wii Oegri.lpen dat de beschikbaarheid van het openbaar elektriciteitsnet beperkend kan werken

op de mogelijkheden voor zonne-energie zowel op dak als op land.

Toch benlk van mening dat de beslissing om dan maar voorlopig helemaal niets te doen niet

de juiste weg is.
Daárom wil fk u vragen om binnen de beperkingen die er zijn toch te kijken om enkele

initiatieven te laten doorgaan.
Deze kunnen dan een pÍote functie hebben om te leren of we op de goede weg zijn en wat we

in de toekomst nog beter kunnen doen.
lk denk dat de manier die wij in Milheeze hebben ingestoken een goede richting is en doe

daarom graag een verzoek om hier eens rustig naar te kijken.
Ook wil ik u vragen om de beslissing om voorlopig niets te doen te heroverwegen .

Graag hoor ik van

Met vriendelijke groet,


